

Referat bestyrelsesmøde i Gårdlavet Schönbergsgade-karreen d. 21. november 2024

Til stede:

Allan L. Jørgensen (Sch. 19), Anne Katrine Preisler (Svan. 8-10), Birgitte Ekknud (Svan. 12/Vodroffs T), Mette Feifer (Sch. 7-9), Trine Rasborg (Gl.K.80/Svan. 4)

1. Godkendelse af referatet fra 17. september

Godkendt

2. Status på igangværende projekter

- Reparation af de revnede stolper i hegnet ud for bunkeren på Svanholmsvej: Anne Katrine har talt med mureren, som kommer i uge 12.
- Træer:
Dødt træ i nærhaven Svanholmsvej 6 skal fjernes. Vi får det gjort til foråret. Anne Katrine indhenter tilbud inden vores næste møde og kontakter også Frederiksberg Kommune og spørger, om de kan komme og se, om der evt. er andre træer, som bør beskæres og

3. Godkendelse af revideret tilbud fra Jantzen

Jantzen kan starte pr. 1. april. På den måde har vi god tid til at finde et nt firma, som kan stå for snerydning til vinteren 25/26. Tilbud godkendt. Anne Katrine opsiger vores nuværende gartner pr. 1. april og aftaler nærmere med Jantzen.

4. Døråbner ved Svanholmsvej 12

Hans har talt med Frederiksberg Kommune, som er enige i at vi kan kræve at døråbneren bliver fjernet. De har lavet en udtalelse, som Hans sender videre med en anmodning om at døråbneren skal tages ned.

5. Snerydning

Ifølge vejledning fra Frederiksberg Kommune bør man ikke bruge salt på fortove. Vi skal derfor finde et alternativ og besluttede at få det med, når vi laver en aftale med et nyt firma til næste sæson, så vi bruger grus eller andet i stedet for salt.

6. Graffiti på hegnet

Der er graffiti to steder på hegnet. Anne Katrine kontakter det firma, vi tidligere har brugt og laver aftale om at de fjerner det.

7. Låge ved storskrald klippet op

Vi afventer.

8. Minikonference om biodiversitet på Frederiksberg

Anne Katrine deltog. Der var oplæg fra bl.a. Stadsgartneren på Frederiksberg og Frederiksberg Forsyning. Frederiksberg Forsyning fortalte om muligheden for medfinansiering af klimaprojekter, f.eks. blomsterbede til opsamling af regnvand. Anne Katrine vil gerne kontakte dem for at høre mere om muligheden for projekter i vores gård.

9. Henvendelser fra beboere:

- Stuealtaner Svanholmsvej 8-10
Vi blev enige om en række betingelser, som skal være opfyldt for at gårdlavet kan godkende stuealtaner. Mette laver et udkast til en tekst og sender rundt til bestyrelsen. Det er en tekst vi også kan lægge på hjemmesiden.

Mette svarer beboeren, at henvendelser om altaner skal komme fra foreningens bestyrelse, så vi sikrer os, at hele foreningen står bag forespørgslen. Når vi har modtaget tegninger fra foreningen, sender Mette et svar med de betingelser vi har besluttet.

- Lysforurening
Gårdlavet kan ikke gøre noget ved lysforurening fra altaner, men vi evt. tage det med, når vi på et tidspunkt skal opdatere ordensreglementet. Vi kan også opfordre til, at de enkelte foreninger skriver det ind i deres husorden/altanreglement.
- Låsesystem
Vi er blevet gjort opmærksom på, at vores nuværende låsesystem med de runde Ruko-nøgler udgår. Anne Katrine har talt med vores låsefirma, som bekræfter at det fremover vil blive dyrere at få lavet reparationer, da det ikke længere er standard.

10. Fastelavn

Søndag d. 9. marts 2025.

11. Kommende mødedatoer

Tirsdag d. 11. marts kl. 19

12. Evt.